

Round Dance Coordinator Daniela Ulbrich

e-Mail:

Round-Dance-Coordinator@ECTA.de



Dear dancers.

at the ECTA Convention I was elected as the new Round Dance Coordinator by the Round Dance Council and I look forward to the challenge that lies ahead. First of all I would like to take this opportunity to thank my predecessor Stefan Burger and his wife Nicolette for the work they have done.

Since some of you may not know me yet, a short summary of me.

My name is Daniela Ulbrich and I have been active in the square and round dance scene for 25 years now. This year, I have the honour to be on the microphone for 20 years. At the moment I cue at the Minuets e.V. in Schöneck.

From 2001-2004 I was already allowed to sniff some air as Secretary on the ECTA Board and would now like to take on a new challenge.

From 25-27 May we had our Round Dance Festival It was organized by Happy Foot e. V. in Frankenthal. Our new program concept was well received by you dancers. Through the 2 dance halls you all came at your expense and were able

Liebe Tänzerinnen und Tänzer,

auf der ECTA Convention wurde ich durch das Round Dance Council zum neuen Round Dance Coordinator gewählt und ich freue mich auf die Herausforderung, die nun ansteht. Zunächst möchte ich auch die Gelegenheit nutzen, meinem Vorgänger Stefan Burger und seiner Frau Nicolette für die vergangene Arbeit danken

Da mich der eine oder andere vielleicht noch nicht kennt, ein kurzer Abriss zu meiner Person.

Mein Name ist Daniela Ulbrich und bin seit nun 25 Jahren in der Square und Round Dance Szene aktiv. Dieses Jahr habe ich die Ehre bereits 20 Jahre das Mikrophon zu schwingen. Zurzeit cue ich bei den Minuets e.V. in Schöneck.

Von 2001-2004 durfte ich bereits als Secretary im ECTA Board Luft schnuppern und möchte mich jetzt einer neuen Herausforderung stellen.

Vom 25.-27. Mai hatten wir unser Round Dance Festival Es wurde von den Happy Foot e. V. in Frankenthal ausgerichtet. Unser neues Programmkonzept wurde to dance your feet sore. Many thanks to Happy Foot e.V. for the smooth organization

I look forward to meeting you all in person at the Round Up case in Pinneberg. Here we can expect a varied program with nice workshops.

Yours Dani

von Euch Tänzern durchaus positiv angenommen. Durch die 2 Tanzhallen kamt Ihr alle auf Eure Kosten und konntet Euch die Füße wund tanzen. Vielen Dank dem Happy Foot e.V. für die reibungslose Organisation.

Ich freue mich, Euch alle auf dem Fall Round Up in Pinneberg persönlich zu treffen. Hier erwartet uns ein abwechslungsreiches Programm mit schönen Workshops.

Eure Dani

